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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A magyarországi akkumulátor-gyárak hogyan fognak 
gondoskodni az akkumulátorhulladék kezeléséről?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A 2022-ig hatályos, illetve az idei évben hatályba lépő uniós szabályozás alapján egyértelműen az 
uniós piacra termelő akkumulátorgyárak felelőssége az általuk előállított akkumulátorok használata 
nyomán képződő hulladék visszagyűjtése és hasznosítása. Ez azt jelenti, hogy a Samsung gödi, 
illetve a CATL tervezett debreceni és az SK Innovation tervezett iváncsai gyárának gondoskodnia 
kell a következő évben az érintett üzemek termelésével összemérhető mennyiségű 
akkumulátorhulladék európai begyűjtéséről és ártalmatlanításáról (beleértve a lítium jelentős 
hányadának visszanyerését is).

Az akkumulátorhulladék feldolgozása a legnagyobb ökológiai lábnyomú iparágak közé tartozik.

 

Kérem, válaszoljon kérdéseimre.

-Az Ön tárcájának információi szerint milyen módon fogják megoldani a magyarországi 
akkumulátorgyárak a kizárólagos felelősségi körükbe tartozó hulladékkezelést?

- Az ártalmatlanítás Magyarországon történik?

- Nyújt-e ehhez valamilyen támogatást a magyar állam?

- Miért nem szerepel a hulladék visszagyűjtésének és ártalmatlanításának kérdésköre a 
környezetvédelmi engedélyezési dokumentációban?

 



 
Várom válaszát!
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